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To:

IEE EE inves.))From: 5.1.2e

Sent: Fri 8/21/2020 5:50:36 PM

Subject: RE: testcapaciteit sport

Received: Fri 8/21/2020 5:50:37 PM

Klopt.
Vooralsnog zijn er geen signalen dat daar testen worden ingekocht.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IESEEEECSN)-BEEEDINi minvws o>
Datum: vrijdag 21 aug. 2020 6:09 PM

Aun: IRCKETINN) JERE is >

Onderwerp: RE: testcapaciteit sport

Veel dank

Dus bij andere sportbonden speelt dit niet zo sterk?

Var:IEE) HEE vine

Verzonden: vrijdag 21 augustus 2020 17:47

Aan: 5.1  5.12e JIEEI @minvws.nl>

Onderwerp: testcapaciteit sport

+EEE
5.1.2e had me gevraagd even wat meer uit te zoeken over de testinkoop door de sport.

Uit navraag blijft dat met name de KNVB testcapaciteit ingekocht heeft, verder gaat in om kleine aantallen bij commerciéle

ploegen (zoals Jumbo/Visma).

Wat goed is om te weten is dat de KNVB nu niet 50.000 tests op de plank heeft liggen maar dat het een optie is voor het hele

seizoen.

Clubs kunnen gedurende het seizoen tests aanvragen bij dit bedrijf (EuroFins) tegen condities die de KNVB bedongen heeft.

De KNVB geeft aan dat deze aanbieder laat weten over veel capaciteit te beschikken en dat de inkoop van de KNVB niet

kannibaliserend werkt op hun aanbod voor landen.

Daarnaast heb ik de KNVB gevraagd (op verzoek van REY of wanneer er echt nood aan de man is, wij gebruik kunnen maken

van hun 50.000 tests.

De KNVB geeft aan dat zij daar zeker constructief in staat en indien nodig daar over in gesprek kan/wil.

Hoop dat je hiermee voldoende weet en mocht je elf rechtstreeks in contact willen komen met de KNVB laat het dan weten.

Fijn wknd gewenst en succes in de hectiek!
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